
 
 
Beste relatie, 
 
Via dit bericht wil ik jullie allen kenbaar maken dat ik railAlert ga verlaten en per 1 juni een nieuwe 
uitdaging aanga bij Ricardo Rail. 
Mijn periode bij railAlert zou dit jaar per 1 november eindigen. De uitvraag voor een nieuwe 
directeur is reeds in gang gezet. In de interim-periode zal de heer Co van der Aa (Bestuursvoorzitter 
railAlert) de honneurs waarnemen. 
 
Ik wil jullie allen hartelijk danken voor het vertrouwen en de prettige samenwerking in de afgelopen 
3,5 jaar die ik werkzaam was bij railAlert. 
 
RailAlert is een prachtig veiligheidsinstituut, uniek voor en door de spoorbranche. Vanuit andere 
branches wordt dan ook met bewondering gekeken hoe wij dit met elkaar hebben georganiseerd. 
Veiligheid is een groot goed en lang niet altijd vanzelfsprekend. Daarom is het goed dat er een 
organisatie als railAlert bestaat van waar uit we de scherpte en de verdere ontwikkeling op 
veiligheidsniveau kunnen vormgeven. 
Ik verlaat railAlert dan ook met een gevoel van trots op alle mooie mijlpalen die we samen hebben 
gerealiseerd, zoals o.a. de verdere ontwikkeling rondom het DVP, de veiligheidsinspecties, het 
vormgeven van een nieuw VVW-Trein, nieuwe gecertificeerde veiligheidsmiddelen en 
veiligheidstaken met in het verlengde daarvan de stimulering van het technisch 
vakmanschapsontwikkeling (TVMS) en het verder aansluiten van de gemeentelijke vervoersbedrijven 
(Lokaal Spoor) in de volle breedte. 
 
Mijn opvolger wens ik dan ook al het goeds met de continuering van dit mooie instituut waar hij of zij 
ongetwijfeld kan rekenen op uw support en bijdrage.  
 
Wellicht dat onze paden zich in de toekomst nog zullen kruisen, aangezien ik werkzaam blijf in de 
spoorbranche. 
 
Vriendelijke groet, 
 
 
 
Robert Oosterhof 
Directeur 

 


